

推廣期內的優惠

「中華五千年」砌圖遊戲，乃特別推薦予智的人士及關心子女的家長之禮物，現時在市面上並未發售。

在推廣期內，你可享有下列的優惠：

1. 優惠價

原價港幣 198 元，於推廣期內，以原價 75%，148 元特惠價售予訂購者。

2. 本港免郵費

在本港訂購的人士，所訂之砌圖可獲保證於 7 天內，免費送到你的公司或家中。

3. 精美禮品包裝

本砌圖特別適合移居海外人士，引導子女認識中華文化及歷史之用。故凡作禮品送給本港及外地親友者，本中心均以精美的禮物包予收件人，讓他們獲一份有意思的禮物，分享你摯誠的心意。

(註：請參閱下列郵費表，於訂購時連同砌圖金額繳付予本中心即成。)

4. 贈品

推廣期內，訂購者均可獲贈下列贈品：

i) 「中華五千年」書刊

本書精要地分析「中華五千年」發展脈絡及中國概況，並附有使用者指南，協助家長、教師和社工利用本砌圖引導青少年認識中國，增進對中國文化的瞭解。

ii) 「中華五千年」彩圖

每盒拼圖，均附送與砌圖面積及內容相同的精美彩圖 2 張，可張貼於家中或作跳棋棋盤奕玩，並可永久保存。

5. 訂購方法

i) 網上訂購 (按本網頁指示進行)

ii) 郵寄訂購

請以劃線支票，抬頭寫上「暢達教育中心」、訂購銀碼 (1 盒 \$148, 2 盒 \$296……如此類推。)，連同下列訂購表，按下列地址寄回本中心，本中心將於收表後 7 天內，按閣下指定之地址，郵寄或送遞予府上或 貴親友家中。

地址：九龍 油麻地 彌敦道 514-516 號 錦華樓 1 樓 A 室

查詢電話：2602 1470

Privileges

The following privileges will be offered in the promotion period.

1. Special discounts

You can enjoy a special discount of 25% less of the original price HK\$198. The privilege price is thus HK\$148 per box.

2. Free door-to-door delivery service

We will deliver free of charge to anywhere in Hong Kong, Kowloon and the New Territories within 7 days of receiving order. Extra cost will be charged for oversea countries. (Please see the cost list in the order form).

3. Packaging

The puzzle is an ideal present to your oversea friends who are interested in Chinese culture and history. The specially packed puzzle gift will be sent to your friends, so that your friends can share with you the joy of appreciating the Chinese stories and legends.

4. Free Gift

i) The Dragon's Guide

This book enables you to know more about the characteristics, people, geography and culture of the Chinese. There is also a special chapter suggesting ways for teachers, social workers and parents to help the young generation to gain more understanding of China through playing this puzzle and game.

ii) The Dragon's Poster

2 beautiful posters with the same size and content of the Jigsaw puzzle will be offered to you as special bonus. They can be hung in a picture frame or used for chess game which bring you extra happiness.

5. How to make order

i) Order through the internet (procedures specified in this web page)

ii) Order by post

Please send us a cross cheque payable to English proficiency Centre with appropriate amount of order fee (i.e. 1 box: \$148; 2 boxes: \$296, etc.) and extra cost for oversea delivery together with the completed order form below according to the following address:

Address: Room A, 1/F, Kam Wah Building, 514-516 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong.

Phone no: 2602 1470